
 

Protokoll fra styremøte nr. 03 

Tidspunkt; Onsdag 29. mars 2023 kl. 17:00-20:30 

Sted; MS Teams 

 

Deltakere; 

Styreleder Shahbaz Tariq 

Styremedlem Yousuf Gilani  

Styremedlem Bijeyata Kumari  

Styremedlem Harpal Singh Sidhu  

 

Meldt forfall; 

Nestleder Moosa Ali Rashid  

 

Fra administrasjonen; 

Generalsekretær (GS), protokollfører Trond Søvik 

 

Styret var vedtaksført med 4 stemmeberettigede. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak Tittel og orientering 
18/23 Godkjenning av innkalling, saksliste og protokoll 

Innkalling og sakliste ble godkjent. Det var noen saker til eventuelt. Ingen 
habilitetsinnsigelser ble reist ved møtestart. Protokoll 02/23 er godkjent pr. e-post 
og utlagt på nettsidene. 
 

19/23 Dommer- og scorer struktur 
Styrets arbeidsutvalg er bedt av styret om å se nærmere på hele dommer- og 
scorer strukturen og godtgjørelsene. Det var også et alternativt forslag 2 til 
behandling. Styret fattet følgende  
 
Vedtak (med 3 mot 1 stemme) 
Nye satser vedtas fra dags dato med alt. 2;  
Dommerhonorarer 2023 

Overs Elite  Level 2 Level 1 

50 Kr.1400 Kr. 1200 Kr. 1100 

40 kr.1200 Kr. 1000 Kr. 900 

30 kr.1000 Kr. 800 Kr. 700 

20 kr. 800 Kr. 600 Kr. 500 

U19/17 kvinner kr. 800 Kr. 600 Kr. 500 

U15 Kr. 700 Kr. 500 Kr. 400 

U13 Kr. 600 Kr. 400 Kr. 300 

§§ 10.1.4, 10.1.6 og 10.1.7 justeres iht. dette. Styret ber adm. og DK om å komme 
tilbake med forslag til kriterier/føringer for innplassering av dommere.  
 

20/23 Spillereglementet 2023 - endelig 
Spillereglementet inkl. divisjonsoppsett har vært til grundig behandling gjennom 
årets tre første styremøter. De siste §§ ble tatt opp i dette møtet. Styret fattet 
følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Revidert spillereglement godkjennes og publiseres. 
 

21/23 Kampplan - endelig 
På generell basis har styret blitt orientert om arbeidet med kampplanen på 
styremøtene i oktober og november 2022 samt i januar 2023. Administrasjonen har 
videre søkt å legge opp til en prosessbasert tilnærming i samråd med styrets 
arbeidsutvalg, herunder i møter hhv. 12. januar, 15.februar og 2. mars 2023 hvor 
særlig kampplanen har vært tema og innspill har blitt fulgt opp. Ulike hensyn knyttet 
til balansert kampplan og rammebetingelser har vært hovedtema. Spesielt forholdet 
til jevn fordeling av kamper har fått prioritet. Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret tar orienteringen til etterretning. 
 

22/23 Leie av lokaler til NCF akademi 

http://www.cricketforbundet.no/forbundet/nedlasting


 

Tidligere NCF akademi på Tveita er terminert og cricketmiljøet har etterspurt nytt. 
Svar på GS sine 4 spørsmål i startfasen understøtter dette. Styret har også stilt seg 
positiv senest i styremøtet 22. februar 2023. 
Det er særlig utfordrende for klubber i Oslo området å få tilgang til egnede 
innendørs lokaler. Siden 72% av klubbene holder til i Oslo og Viken anses det som 
rimelig logisk og rasjonelt å legge beliggenheten for et akademi til Oslo. Styret fattet 
følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret ber GS om å prøve å forhandle frem avtale innen de rammer som er forelagt 
for styret. 
 

23/23 Årsavslutning 
Orientering ble gitt om status i prosjektet. Invitasjoner er sendt alle klubbene, samt 
NCF sentrale tillitsvalgte, i tillegg til Kulturminister, Kulturbyråd og 
Idrettspresidenten. Styret fattet følgende  
 
Vedtak med 3 mot 1 stemme 
Styret tar orienteringen til etterretning. Adm. gis ansvar og myndighet for 
gjennomføringen av årsavslutningen. 
 

24/23 Forbundstinget 30. april 
Årsberetningen er ikke helt ferdig ennå, samt langtidsbudsjettet, men ellers er mye i 
rute. Det er innkommet et høringssvar på utsendte strategiplan. Styret fattet 
følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Beretning og forslag til langtidsbudsjett tas opp på neste styremøte som flyttes frem 
til onsdag 12. april. Styret tar orienteringen for øvrig til etterretning. 
 

25/23 Disiplinærforhold og forebygging av juks 
Styret behandlet to saker om disiplinærforhold og hva som er hensiktsmessige 
preventive reaksjoner.  
Sak 1) Det store spriket mellom Sanksjonsutvalgets sanksjon (etter 
saksforberedelser fra Dommerkomiteen), og ankeutvalgets sanksjon, har skapt 
reaksjoner og uro i organisasjonen som utfordrer rettsfølelsen og oppleves som juks 
av mange. Styret er høyeste faglige myndighet mellom tingene og har kommet i en 
situasjon hvor tillit til underordnete komiteer utfordres.  
Sak 2) Det følger av NIFs lov §1-20-3 c) at det er straffebelagt «å tilby, kreve, motta, 
forsøke å oppnå eller akseptere en fordel knyttet til manipulering av en 
idrettskonkurranse». For å ilegge en reaksjon mot dette må det være en forsvarlig 
saksbehandling. 
 
Basert på en helhetsbetraktning som fremgår av saksbeskrivelsene til styret har 
styrets arbeidsutvalg kommet frem til noen anbefalinger til styret. Styret fattet 
følgende  
 
Vedtak 
1) Ankeutvalgets medlemmer har ikke lenger styrets tillit og avsettes med 

øyeblikkelig virkning samt at omgjøringen av SU sak 16 tilsidesettes. Som mulig 
nye medlemmer kan jusstudenter engasjeres. Inntil dette er på plass kan styrets 
arbeidsutvalg fungere som ankeutvalg på midlertidig basis. Medlemmene i SU 
har styrets tillit og bes om å ta opp igjen sine verv og effektuere sin avgjørelse i 
sak 16. (Vedtaket ble fattet med 2 mot 2 og avgjort ved leders dobbeltstemme.) 



 

2) Ift. sak om manipulering av data bes Yousuf Gilani og GS om å avholde et møte 
med klubben for å sikre en forsvarlig saksbehandling før styret foretar sin 
endelige behandling av saken. (Bijeyata var inhabil og forlot møtet under denne 
saken. Vedtaket ble fattet enstemmig av de gjenværende). 

 
26/23 Økonomi 

Årsregnskap for 2022 ble behandlet samt budsjett 2023 og reiseregulativ for NCF. 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Årsregnskapet 2022 utsendes til digital godkjenning. NCF budsjettet for 2023 
godkjennes. Forslaget til reiseregulativ godkjennes for utlegging på nettsidene. 
Styret ga signaler til GS ift. U-seriene og aktivitetstiltak som ønskes i budsjettet. 
 

27/23 Orienteringssaker  
- Personalsituasjonen 

o GS orienterte om personalsituasjonen.  

- Bruk av cricketsystemer uten serverløsning i Europa 
o Data i de ulike cricket systemene kan leses og behandles av aktører utenfor Europa. 

GS er i dialog med NIFs juridiske avd. om forholdet og har varslet ICC. 

- Driftsavtaler for Ekeberg 3 og Stubberudmyra 
o BYM har henvist til byrådsavd. (KIF) om muligheten for å få driftsavtaler også på 

Ekeberg 3 og Stubberudmyra. Henvendelse om dette er sendt og bekreftet mottatt, 

og vil bli fulgt opp. 

- Landslagsinfo. 
o Tidl. GS og landslagstrener har hatt en prosess med søknad til UDI om oppholds-

tillatelse i Norge basert på arbeidskontrakten som ble inngått. Søknaden ble avslått 

og NCF må se på andre løsninger. 

- Mulig 5-årig samarbeidsprosjekt med bandy/landhockey, Oslo idrettskrets og NIF.  
o Det ble avholdt positivt møte med Steinar Sæthre i Sparebankstiftelsen DNB 16. 

februar. På denne bakgrunn går Bandy og Cricket videre med søknad om midler til 

prosjektet. 

- Møtearenaer 
o Det ble avholdt klubbledermøte 15. mars og det er berammet lagleder/kapteins møte 

11. april. 

o Etter forrige fellesmøte med komiteer ble det avtalt å ha møte mellom DK, SU og AU 

i forkant av sesongen. Dette synes ikke å være relevant nå. 

- Informasjons- og kommunikasjonsarbeid 
o Vi har knyttet til oss en ressurs på området som bistår administrasjonen ved behov 

▪ Nyhetsbrev er lansert 

▪ Facebook revitaliseres 

▪ Egen Facebook gruppe for jenter/kvinner 

▪ Nettsidene har fått en ansiktsløftning og opprydding (Manglet SSL 

sertifikat.)  
- NM veka 16.-21. juni 

o Det blir ingen NRK TV-dekning av NM finalen og følgelig melder NCF seg av NM 

veka 

 

Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Orienteringssakene tas til etterretning.  
 

28/23 Eventuelt 
- En nærmere gjennomgang/status ift. komiteer/utvalg og arbeidsform settes opp som sak 

på senere styremøte, særskilt mtp..utvalget for barn, ungdom og bredde. 

https://cricketdev.limecms.no/


 

- NIF har etterlyst kandidater til NIFs valgkomité. Yousug Gilani stiller seg til disposisjon 
fra NCF. 

 


